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Saygıdeğer TÜBİTAK Başkanım, Değerli Genel Müdürüm ve Kıymetli Basın Mensupları, 

TÜSİAD SD2 Başarı Hikayeleri Töreni’ne hoş geldiniz. Sizleri şahsım ve TÜSİAD Yönetim Kurulu adına 

saygıyla selamlıyorum. 

Değerli Katılımcılarımız, 

Tüm dünya gibi ülkemiz de Covid-19 salgını süresince önemli dersler aldı. Küresel düzeyde hem ekonomik 

hem de sosyal anlamda hemen hemen her sektörde bir dönüşüm çabası görüyoruz. Bu dönem hem yeni 

riskleri hem de fırsatları beraberinde getiriyor. Hem iyiyi, yararlıyı; hem kötüyü verimsizi tecrübe ediyoruz. 

Bu durum dijital dünya için de geçerli.  

Bu zorlu dönemde teknoloji farklı iş kültürleri ile yakınlaşmamıza ve yeni iş modelleri geliştirmemize 

önemli katkılar sağlıyor. Üretimimizin ve şirketlerimizin sürdürülebilirliğini destekliyor. Bu dönem küresel 

eşitsizliklerin giderilmesinde dijitalleşme yatırımlarının önemini bir kez daha gözler önüne seriyor.  

Değerli İzleyiciler, 

TÜSİAD olarak teknoloji ekosistemindeki paydaşların işbirliği içinde olmasını, ülkemizde birlikte çalışma 

kültürünün gelişmesini kritik önemde görüyoruz. Kriz dönemi bu ihtiyacı daha da körükledi. Ülkemizin 

dijital anlamında yetkinliğinin ve yeterliliğinin sağlanması için sürdürülebilir bir teknoloji ekosistemi şart. 

Bunun için de en önemli konu öncelikle teknolojiyi kullanan ve üreten şirketlerin birbirleriyle 

konuşabilmesi. Ekosistemin bu son derece önemli iki aktörünü bir araya getirmek, başarının neredeyse 

yarısı. İşte bu amaçla üç sene önce çıktığımız ve TÜSİAD SD2 adını verdiğimiz bu yolda hala inançla ve azimle 

yürüyoruz. Bizimle birlikte bu yolda yürüyen teknoloji kullanıcısı ve teknoloji üretici şirketlere yürekten 

teşekkür ediyorum. Üç senedir teknoloji kullanıcılarımız ve yerelde teknolojiyi üreten harika 

tedarikçilerimizin birlikte çalışmalarını mutlulukla takip ediyoruz. Bazıları açısından bu çalışma sürecinin 

salt SD2 dönemi ile sınırlı kalmadığını ve uzun dönemli işbirlikleri kurduklarını görmek bizleri ayrıca 

gururlandırıyor.  

Değerli Konuklar, 

Ülkemizin dijital dünyada öncü konuma gelebilmesi için bu işbirliklerinin artması ve bunun için de TÜSİAD 

SD2 gibi modellerin daha erişilebilir olması son derece önemli. SD2 Programımızı yaygınlaştırabilmek için 

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığımız ve ilgili birimleri başta olmak üzere tüm kamu kurumlarımızla yakın 

işbirliğini devam ettiriyoruz. Önümüzdeki dönemde hayata geçireceğimiz dijital platform modeli de tam 

olarak bu amaca hizmet ediyor. Sizlerin destekleri ve katkılarıyla ülkemizin dört bir yanında dijital dönüşüm 

ekosistemini hep birlikte geliştireceğimize olan inancımla bugünkü Başarı Hikayeleri Töreni’nin verimli 

geçmesini diliyorum. Birlikte çözüm dosyaları üreten şirketlerimizi dinlemek için son derece sabırsızım. 

Sizleri TÜSİAD Yönetim Kurulu adına saygıyla selamlıyorum. Değerli TÜBİTAK Başkanımıza bizimle oldukları 

için yeniden teşekkür ediyor ve sözü devrediyorum. 


